
Vragen POC Fysica 

Er zijn voor jou POC voornamelijk kandidaten van de oude garde. Hoe gaan jullie er toch op toezien 
dat er toch een goede vertegenwoordiging gebeurt voor de eerste twee bachelorjaren? 

Wat zijn enkele belangrijke dossiers/pijnpunten die het komende academiejaar zeker verder 
besproken zullen worden? 

Hoe zie jij de informatiedoorstroom tussen de verschillende (P)OC's of andere raden in geval van 
conflict? 

Nu 'Algemene Natuurkunde II' verminderd is van negen naar zes studiepunten en statistiek 
toegevoegd is, zie jij een probleem met de werkdruk in dat semester? Hoe pak je een bespreking 
hiervan proactief aan? 

Hoe hard durf je tegen een prof in te gaan tijdens een vergadering, wetende dat dit de mensen zijn 
die u punten moeten geven? 

[Optioneel] Het komende academiejaar zullen studenten opnieuw bevraagd worden in kader van 
COBRA. Weet jij wat COBRA is en waarom het belangrijk is dat we dit als stuvers mee opvolgen? 

[Optioneel] Stel dat er in de toekomst opnieuw een crisissituatie is, waarbij iedereen in sociaal 
isolement geplaatst wordt. Hoe pak jij de vertegenwoordiging van een groep studenten aan die 
moeilijker te bereiken zijn? 

[Optioneel] Ben je van plan om een verder engagement op te nemen naast de POC Fysica? 

[Optioneel] Is er nog iets anders waar je graag de aandacht op zou willen vestigen? 

 


